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S A B B I A

MAIA NIGHT  - SABBIA

MAIA è una delle Sette Pleiadi notturne che danno fascino e luce alla Costellazione del Toro.
La camera che ne porta il nome è destinata ad un ambiente notte dove risaltano la morbidezza dei grigi bluastri e 
l’eleganza delle linee arrotondate.
MAIA vi fa scegliere fra 5 tipi di letti diversi a seconda del vostro gusto e dell’ ambiente da arredare.

MAIA is one of the night Seven Sisters called Pleiades which give glamour and light to the Taurus Constellation.
Bedroom MAIA is therefore the best choice for a night setting highlighting the soft tones of the dark bluish and grey 
colours along with the elegance of the smooth
and rounded lines. MAIA bedroom offers five different beds according to your personal taste and the interior to be 
furnished

MAIA - одна из семи ночных Плеяд, которые дают очарование и свет в созвездии Тельца. Спальня, 
которая носит это имя - лучший
выбор для выбора спальни в мягких тонах темных голубоватых и серых цветов вместе с элегантностью 
ровных и округленных
линий. Модель MAIA предлагает на выбор 5 видов разных кроватей в зависимости от вашего вкуса и 
стиля интерьера.
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DIVISIONE
300AR0.01AV

ANTA ESTERNAANTA ESTERNA

+ 
KIT CABINA

300AR0.04CR

CABINA ANGOLO
AVANZATA RISPETTO
MODULO SCORREVOLE

CORNER MODULE IN 
FORWARD POSITION 
W/SLIDING MODULE

 УГЛОВОЙ КАБИНЫ
В УРОВЕНЬ
СО ШКАФОМ-КУПЕ

ACCOSTAMENTO MODULO CABINA ANGOLO (ANTA INCERNIERATA OPPOSTA) A MODULO SCORREVOLE ANTA ESTERNA
CORNER MODULE (WITH OPPOSITE HINGED DOOR) JOINED TO SLIDING MODULE FOR OUTER DOOR

КОМБИНАЦИЯ  УГЛОВОЙ КАБИНЫ СО ШКАФОМ-КУПЕ  (ПЕТЛИ СПРАВА - ОТКРЫВАНИЕ DX) С ВНЕШНЕЙ ДВЕРЬЮ

ACCOSTAMENTO MODULO CABINA ANGOLO (ANTA INCERNIERATA ADIACENTE) A MODULO SCORREVOLE ANTA ESTERNA
CORNER MODULE (WITH ADJACENT HINGED DOOR) JOINED TO SLIDING MODULE FOR OUTER DOOR

КОМБИНАЦИЯ  УГЛОВОЙ КАБИНЫ СО ШКАФОМ-КУПЕ (ПЕТЛИ СЛЕВА - ОТКРЫВАНИЕ SX) С ВНЕШНЕЙ ДВЕРЬЮ

NOTE FOR ORDER:
• Ordinare la divisione cod. 300AR0.01AV, il kit ferramenta cod. 300AR0.02BI, il �anco P.61 cm cod. 148ARS.07AV per versione avorio (o 136ARS.12PL per 
versione Platinum) e kit cabina cod. 300AR0.04CR
• Please include in your sheet dividing panel cod.300AR0.01AV and hardware kit cod. 300AR0.02BI, plus side panel 61cm deep cod. 148ARS.07AV for ivory �nish 
or 136ARS.12PL for silver birch �nish and special connection hardware kit for sliding door + corner cabinets cod. 300AR0.04CR
• Заказать перегородку арт. 300AR0.01AV, комплект фурнитуры арт. 300AR0.02BI, панель боковую p.61 cm арт. 148ARS.07AV (в случае отделки avorio) 
или 136ARS.12PL (в случае отделки platinum) и комплект крепежной фурнитуры терминального элемента к шкафу-купе арт. 300AR0.04CR

NOTE FOR ORDER:
• Ordinare la divisione cod. 300AR0.01AV, il kit ferramenta cod. 300AR0.02BI, il �anco P.61 cm cod. 148ARS.07AV per versione avorio (o 136ARS.12PL per 
versione Platinum) e kit cabina cod. 300AR0.04CR
• Please include in your sheet dividing panel cod.300AR0.01AV and hardware kit cod. 300AR0.02BI, plus side panel 61cm deep cod. 148ARS.07AV for ivory �nish 
or 136ARS.12PL for silver birch �nish and special connection hardware kit for sliding door + corner cabinets cod. 300AR0.04CR
• Заказать перегородку арт. 300AR0.01AV, комплект фурнитуры арт. 300AR0.02BI, панель боковую p.61 cm арт. 148ARS.07AV (в случае отделки avorio) 
или 136ARS.12PL (в случае отделки platinum) и комплект крепежной фурнитуры терминального элемента к шкафу-купе арт. 300AR0.04CR
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COMPOSITION 1
L’elegante letto ORN con testiera arcuata e rifinita in tessuto Sake 129 col. 01 si abbina perfettamente ai frontali arrotondati di comò e comodini.

The elegant ORN bed with curved padded headboard matches the rounded night tables and dresser fronts. (Fabric Sake 129 col.01).

Элегантная кровать ОРН с изогнутым изголовьем в ткани Sake 129 col. 01 идеально сочетается с изогнутыми фасадами тумбочек и комода.
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COMPOSITION 2
Letto VENUS rivestito in tessuto Sake 129 col.  12 con poltroncina NEST in tessuto 801 col.104.
NOVITA’! Pensile AMBRA day disponibile con anta legno o con anta vetro e telaio in alluminio.

Bed VENUS padded in Sake fabric 129 col. 12 and NEST armchair in fabric 801 col.104.
New Entry! Bridge element Ambra Day available with wood or glass door.

Кровать VENUS в обивке Sake 129 col. 12 и кресло NEST в обивке  801 col. 104.
НОВИНКА! Шкаф навесной AMBRA day доступен с деревянной дверью, со стеклянной дверью и алюминиевой рамой. 



Mobile multifunzione utilizzabile nella zona notte come vanity o in un ingresso come svuota tasche o scrittoio. Pouf LUNA con sedile apribile in tessuto 801 col 130.

Multifunctional small dresser which can be used as a vanity in the bedroom or as an entrance consolle.  LUNA pouf with removable seat. FAbric 801 col.130. 

Многофункциональный маленький комод, который можно использовать как туалетный столик в спальне или как консоль в прихожей. Пуф LUNA с 
открывающимся сиденьем в ткани  801 col.130.
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COMPOSITION 3
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COMPOSITION 4
Letto PLANO in tessuto Miraglio 824 col. 130 Taupe con testiera retroilluminata.

Armadi battenti modulari disponibili con ante a specchio bisellate o con telaio in alluminio.

Bed PLANO with back led liht panel padded in velvet Miraglio 824 col. 130 Taupe .
Wardrobe glass doors available with either beveled mirrors or aluminium frame.

Кровать PLANO со светодиодной полосой, изголовье в обивке  Miraglio 824 col. 130 Taupe .
Зеркальные двери шкафа доступны со скосом или алюминиевой рамой.
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Letto Kleo rivestito in veluto 801 col. 104 (giroletto) e miraglio 824 col. 104 (testiera).

Kleo bed padded in Velvet 801 col. 104 (ring) and Miraglio 824 col. 104 (headboard).

Кровать KLEO в обивке 801 col. 104 (ринг) и Miraglio 824 col. 104 (изголовье). 
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Comodino Maxi con maniglia Milano e piedini Flat. 

Night table Maxi with Milano handle and FLAT feet.

Тумбочкa Maxi с ручкой Milano и ножки Flat.
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MAIA NIGHT  - SILVER BIRCH

Comò, comodini e settimini poggiano su 4 eleganti e robusti piedini in legno di faggio H. 70mm. verniciati lucidi.

Dressers, night tables and chest of drawers in the VIP version rest on four elegant and strong feet in solid beech wood 
70mm high.

ʶомоды, прикроватные тумбочки и высокие комоды базируются на ϰ элегантных и прочных но̙ках из 
древесины бука высотой ,.ϳϬ см в глянцевой отделки.

Comò, comodini e settimini nella versione FLAT poggiano su 4 placche rotonde cromate lucide.

Dressers, night tables and chest of drawers in the FLAT version rest on four round chromed plates.

ʶомоды, прикроватные тумбы и высокие комоды в версии &>Ad базируются на ϰ металлических но̙ках 
в глянцевой хромированной отделке.

FLAT

VIP

S I L V E R  B I R C H
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COMPOSITION 5
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In apertura: letto Maya testiera imbottita in stoffa Miraglio, comodini VIP maxi, armadio 6 ante battenti con maniglia Maya in finitura Nickel dark lucida.
A lato: frontale cassetto spessore 35mm arrotondati alle estremità e rivestiti in betulla silver. Giro cassetti a 4 lati in finitura canvas simil tessuto anti graffio.

Opening page: bed Maya with headboard padded in Miraglio fabric. VIP maxi nightables, 6 door wardrobe with Maya handle in shining dark Nickel.
On the side: 35mm fronts rounded on the sides. Internal structure with four sides and strong bottom panel in fabric looking material.

На развороте: кровать Maya с мягким изголовьем обитым тканью Miraglio, прикроватные тумбы VIP-Maxi, шкаф 6-дверный с 
ручкой Maya в темной глянцевой никелированной отделке.
Сбоку: фронтальный ящик толщ. 35 мм закругленный по сторонам и в отделке из серебристой березы. Внутренний ящик с 4-х 
сторон в отделке Canvas с фактурой ткани.
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Testiera MAIA con cuscino a trapuntatura cellulare e inserto luce LED sul retro perimetro. Pannello testiera verniciato lucido e arrotondato.

MAIA headboard with cell structure quilting and LED light along the back perimeter. Back panel in high gloss shining finish rounded on the sides.

Изголовье MAIA с подушкой с прострочкой в виде молекулярной решетки и подсветкой LED по периметру. Панель изголовья в 
глянцевой отделке и закругленными углами.
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COMPOSITION 6
Letto LUX con testiera curva a spigoli arrotondati e profilo a luce LED, comodini Vip mini, settimini e poltroncina Nest in rivestita in Nabuk 4263 col. 12 tirella via Lattea.

Pag.10-11 Bed LUX , shaped headboard with rounded corners and LED light, VIP mini night tables, tall boys and Nest armchair upholstered in Nabuk 4263 col. 12 swatch via Lattea.

Стр.10-11 Кровать LUX с фигурным изголовьем с закругленными углами и подсветкой LED, прикроватные тумбы VIP mini, высокие комоды и
кресло Next обитым тканью Nabuk 4263 col. 12 подборка тканей via Lattea.
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Letto TRENDY: testiera con gamboni curvati in legno massello rivestiti in betulla silver, raggiato 40mm sulla parte superiore, pannello imbottito con 6 eleganti filetti
verticali.

Bed TRENDY: headboard legs in curved solid wood. Padded headboard panel with six vertical threads

Кровать TRENDY: изголовье с изогнутыми ножками из массива дерева в отделке из серебристой березы, изогнутое в верхней части 
радиусом 40 мм, с 6 элегантными вертикальными рострочками.
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COMPOSITION 7
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COMPOSITION 8
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HOTEL
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COMPOSITION 9
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Letto SMART con testiera Akademy rivestita in ecopelle soft-touch trapuntata con disegno a struttura molecolare.

Bed SMART with headboard Akademy padded with soft-touch eco-leather displaying a molecule-shaped pattern.

Кровать SMART с изголовьем Akademy, в обивке из бархатной на ощупь эко-кожи с прострочкой в виде молекулярной решетки.
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COMPOSITION 10



50 51

Letto LUX con testiera curva a spigoli arrotondati e profilo a luce LED.

Bed LUX , shaped headboard with rounded corners and LED light

Кровать LUX с фигурным изголовьем с закругленными углами и подсветкой LED
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Elegante toilette con specchio di cortesia a chiusura rallentata abbinata a pouf Luna.

Elegant dressing table with soft closing courtesy mirror and Luna pouf.

Элегантный туалетный столик с зеркалом плавного открывания, в сочетании с пуфом Luna.
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Armadi modulari con ante battenti  a chiusura rallentata e interni in finitura canvas simil tessuto.
Armadi a 2-3 ante scorrevoli a chiusura rallentata e con profili luce LED opzionali ad accensione automatica.
Ampia disponibilità di accessori per arredare  gli armadi.
    Maniglione  MAIA in Black Nickel finish.  
  Maniglione  TUBO cromato lucido.

Modular wardrobes with hinged, soft closing doors. Wardrobe structure and shelves in “fabric looking” material, 
antiscratch and washable. 2-3 sliding door wardrobes with soft closing system with optional LED lights.
Wide selection of accessories to ‘furnish’ your wardrobes.
   Long handle MAIA in Black Nickel finish.
  Long handle TUBO in shining chrome finish.

Модульные шкафы с распашными дверями плавного закрывания. Внутренняя в отделке Canvas с 
фактурой ткани. Шкафы 2-3 дверные с плавным закрыванием и опциональной подсветкой LED.
Широкий выбор аксессуаров для оснастки шкафов.
  Ручка MAIA в отделке Black Nickel. 
  Ручка TUBO в хромированной глянцевой отделке.
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L’accostamento di armadi battenti, terminali curvi e moduli scorrevoli 
consente di arredare spazi complessi dando un tocco di originalità ed 
eleganza alla tua casa.
Ampia disponibilità di accessori opzionali per l’interno dell’armadio. 
Elemento ad angolo che consente l’utilizzo di spazi altrimenti persi.

The collection, comprising both hinged and sliding doors together with 
curved terminal pieces, enables you to furnish large or small spaces whilst 
giving a touch of elegance, originality and functionality.
A wide range of optional accessories are available. The corner element 
enables you to maximize the usage of a space which would be otherwise 
lost. 

Комбинация распашных шкафов, терминалов и шкафов-
купе позволяет использовать их в больших или маленьких 
пространствах, создавая ощущение элегантности, 
оригинальности и функциональности.
Широкий выбор дополнительных аксессуаров. Угловой 
элемент позволяет максимально использовать 
пространство, которое в противном случае было бы 
потеряно.
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Maniglia MAIA in finitura Nickel dark lucido, che  riprende le linee morbide e curve della camera.
Maniglia MILANO con supporti in acciaio cromato lucido e inserto trasparente finitura fumé.

MAIA metal handle in shining Dark Nickel finish matching the soft, rounded lines of the bedroom.
MILANO  handle with chromed steel supports and transparent insert smoky finish.

Ручка MAIA в отделке Nickel dark, которая повторяет плавные линии и изгибы спальни.
Ручка MILANO со стальными блестящими держателями и вставки дымчатого цвета.

MAIA HANDLE MILANO HANDLE VIP VERSION FLAT VERSION
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